
Емануеле Жиофре: Разочаран сам одлуком да се забрани рута Европрајд шетње. Надам се да ће се наћи начин да шетња буде одржана мирно и безбедно
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 Шеф Делегације Европске уније у Србији Емануеле Жиофре изјавио је да су
разочарани одлуком да се забрани рута Европрајд шетње и да се нада да ће се наћи
начин да шетња буде одржана у суботу у миру и безбедно.

  

Он је новинарима после конференције „Примена Европске конвенције о људским
правима – искуства и изазови судова централне и југоисточне Европе“, рекао да је
важно што се Европрајд одржава у Србији као првој земљи у којој се та манифестација
одржава у југоисточној Европи, а да је шетња важан део Европрајд недеље.

  

Жиофре је истакао да је шетња прилика да људи искажу жељу за достизањем
једнакости и да ће доћи гости из Европе и европских институција.

  

Како је рекао, јуче је са премијерком Србије Аном Брнабић разговарао о бројним
питањима, агенди Србије на путу ка ЕУ, енергетици, подршци коју може да пружи ЕУ и
да јој је рекао да су разочарани због одлуке о забрани руте и да се нада да ће се шетња
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одржати.

  

(Фонет)
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